
KK SZDL STADION

Priložnost, ki jo
moramo izkoristiti...

»Po veC letih imamo na nivoju
občine ponovno iiroko zastav-
Ijeno akcijo oživljanja politične-
ga, samoupravnega in delegat-
skega dela v krajevmh skup-
nostih Akcija. katere pobudnik
je občinska konferenca Sociali-
stične zveze, nam nudi Siroke
možnosti za iskanje tistlh poti, ki
bi bile najbolj primerne za iz-
boljsanje in požlvitev dela. To je
priložnost, ki ne sme mlmo nas
nelzkorisfiena,« je dejal Branko
Gospodinjački, predsednlk KK
SZDL Sladion na razilr|eni seji
predsedstva krajevne konleren-
ce SociaUstitne zveze, na kateri
je tekla razprava o aktualnih vi-
diklh delovanja krajevne skup-
nostl.

Kot )e bilo pričakovati. je bila
razprava poglobljena, na trenut-
ke celo zelo kritlčna, kajti članl
predsedstva KK SZDL Stadion
kot predstavnikl delegaclj. sa-
moupravnlh organov in družbe-
nopolitlčnih organizacij. so se
zavedall nujnosti odkritega dJa-
loga, ki bf moraf blti korak dalje
na poti krepitve delovanja kra-
jevne skupnosti. Gradlvo, ki ga
je pripravila za javno razpravo
OK SZDL, so v tej krajevni skup-
nosti vzeli kot podlago za iska-
nje najprimernejših resitev,
ustreznih za njihovo okolje.

Ugotovlli so, da je za njh ena-
ko kot za mnoge druge krajevne
skupnosti značilno, da so zbor!
občanov preslabo obiskani. Kot
je ugotovil Janez Obreza tudl za-
to, ker ne izpolnjujejo sklepov,
za katere smo se i e dogovorili.
Po njegovem mnenju bi morall v
krajevnih skupnostih stremeti za
tem, da bi bile besede delegatov
bolj odmevne v širsi družbi. Me-
nili so tudi, da bi moral časopis

»Zbor občanov- objavljati tudi
razumljive, kratke povzetke gra-
div, ki jih prejemajo delegati za
seje raznlh delegacij skupa) z
napotilom, kako lahko vsak
občan posreduje svoje mnenje
in predloge svoji kra|evnl skup-
nostl in tako vpliva na Izboljia-
nje dela delegaclj kot tudl dele-
gatskega sistema v celoti.

Vod|a delegaclje za SPIZ Vla-
do Ostanek pa je poudaril, da se
pri delu delegatov vse bolf čutl
apatija, kajti ne morejo vpllvati v
zadoBtni meri na odloiitve, kl jih
ze vnaprej pripravijo razne atro-
kovne sluzbe. Poudaril je tud/
potrebo po vefiji odgovornosti in
to oeebni odgovornosti tistlh vo-
dllnlh stuktur. ki so odgovorne

za sedanjo krizo nase druzbe.
Na seji je bila izpostavljena tu-

di potreba po boljsem In
načrtnejsem kadrovanju, pri
čemer so pozdravili pobudo po
odprtih kandidatnlh listinah in
moznosti izbire rped vetlml kan-
didatl. Menili so tudl, da bi mo-
rali tlstim funkcionarjem, kl
opravljajo svoje naloge v skladu
z zahtevaml •amoupravljalcev.
obdanov !n delegatov. omogoči-
tl podaljsanje mandata. kajti tudl
to bl prispevalo k stabllnejsl
družbenl sltuacljl. Istočasno pa
je potrebno alabe kadre, kl ne
izpolnjujejo zahlevanih nalog,
nemudoma zamen|ati, da ne bl
napravlli fte več ikode.
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